
STÁJE PRO CHOV DOJNIC  
DAIRY FARM 
МОЛОЧНАЯ ФЕРМА  
 

Novostavba dvou stájí  pro chov dojnic s celkovou kapacitou 336 a 297 ks.  Lehací boxy jsou zastýlané separátem. Na části krmného stolu jsou 
žlabové �xační zábrany. Napájení je pomocí nerezových vyhřívaných žlabů. Kejdu odklízí shrnovací řetězové lopaty - systém DELTA. Součástí 
jedné stáje je porodna, vedle této stáje venku je prostor pro individuální boudy pro telata. Mezi stájemi je nová dojírna se zaroštovanou 
čekárnou s gumovým povrchem a s přihaněčem.

Newly built two dairy barns with the total capacity of 336 and 297 cows. The stalls are bedded by the slurry separate. There are headlocks along 
a part of the feed barrier. The stainless steel heated waterers provide drinking for cows. The manure in the barns is removed by the chain 
scrapper shovels. There are also the maternity pens in one of the barns. Next to this barn is the free space for the individual calf hutches. The 
new milking parlor with the holding area with a cow pusher is between the barns.

Новостройка двух коровников общим объемом 336 a 297 дойных коров. Содержание в боксах на подстилке из сепарата. Часть 
кормового стола оборудована фиксирующим ограждением. Наличие питьевой воды обеспечивают подогреваемые поилки из 
нержавеющей стали. Удаление навоза решено с помощью цепной системы скреперов Delta. В одном из коровников оборудовано 
родильное отделение и наружная площадка с индивидуальными домиками для телят. Между коровниками – доильный зал с 
автоподгонщиком в накопителе.
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zaroštovaná čekárna s gumovým povrchem a přihaněčemv jedné ze stájí jsou porodní kotce

řetězová shrnovací lopataindividuální boudy pro telata

�xační žlabové zábranybezsloupová ocelová konstrukce

prsní opěrka v lehacím boxuzastýlané lehací boxy
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